
Djurhållning, djurhälsa och smittskydd
HV0148, 30142.1819
 15 Hp
Studietakt = 100%
Nivå och djup = Grund   

Värderingsresultat

Värderingsperiod: 2019-03-18   -   2019-04-08 
Antal svar 25
Studentantal 44
Svarsfrekvens 56 % 

Obligatoriska standardfrågor

1.   Mitt helhetsintryck av kursen är:

 
Antal svar: 25 
Medel: 3,9 
Median: 4 

1: 0
2: 2
3: 3
4: 16
5: 4
Har ingen uppfattning: 0

2.   Jag anser att kursens innehåll hade en tydlig koppling till kursens lärandemål.

 
Antal svar: 25 
Medel: 4,6 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 2
4: 7
5: 16
Har ingen uppfattning: 0

3.   Mina förkunskaper var tillräckliga för att tillgodogöra mig kursen.



 
Antal svar: 25 
Medel: 4,6 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 8
5: 16
Har ingen uppfattning: 0

4.   Jag anser att kursinformationen var lättillgänglig.

 
Antal svar: 25 
Medel: 3,8 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 10
4: 7
5: 7
Har ingen uppfattning: 0

5.   Kursens lärandemoment (föreläsningar, litteratur, övningar med mera) har stöttat mitt lärande.

 
Antal svar: 25 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 9
4: 7
5: 9
Har ingen uppfattning: 0

6.   Jag anser att den sociala lärmiljön har varit inkluderande där olika tankar respekterades.

 
Antal svar: 25 
Medel: 4,3 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 2
4: 10
5: 12
Har ingen uppfattning: 0



7.   Jag anser att den fysiska lärmiljön (exempelvis lokaler och utrustning) var tillfredställande.

 
Antal svar: 25 
Medel: 4,4 
Median: 4 

1: 0
2: 0
3: 1
4: 13
5: 11
Har ingen uppfattning: 0

8.   Examinationen/-erna gav mig möjlighet att visa vad jag lärt mig under kursen, se lärandemål.

 
Antal svar: 25 
Medel: 4,0 
Median: 4 

1: 1
2: 0
3: 4
4: 12
5: 7
Har ingen uppfattning: 1

9.   Jag anser att kursen har berört hållbar utveckling (miljömässig, social och/eller ekonomisk hållbarhet).

 
Antal svar: 25 
Medel: 3,4 
Median: 3 

1: 1
2: 5
3: 7
4: 4
5: 6
Har ingen uppfattning: 2

10.   Jag anser att kursen har berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv i innehåll och praktik (t. ex.
perspektiv på ämnet, kurslitteratur, fördelning av taltid och förekomst av härskartekniker).



 
Antal svar: 25 
Medel: 3,0 
Median: 3 

1: 5
2: 3
3: 3
4: 6
5: 3
Har ingen uppfattning: 5

11.   Jag anser att kursen har berört internationella perspektiv.

 
Antal svar: 25 
Medel: 3,4 
Median: 3 

1: 0
2: 5
3: 9
4: 5
5: 5
Har ingen uppfattning: 1

12.   Jag har i genomsnitt lagt … timmar per vecka på kursen (inklusive schemalagd tid).

 
Antal svar: 25 
Medel: 26,7 
Median: 26-35 

≤5: 0
6-15: 1
16-25: 8
26-35: 13
36-45: 2
≥46: 0
Har ingen uppfattning: 1

Egna frågor

13.   Jag anser att studiebesöken var givande lärmoment i kursen. 

 
Antal svar: 25 
Medel: 4,3 
Median: 5 

1: 1
2: 0
3: 2

 



4: 9
5: 13
Har ingen uppfattning: 0

14.   Uppgiften att granska ett hägn på Furuvik var ett givande och roligt moment i kursen. 

 
Antal svar: 25 
Medel: 3,5 
Median: 4 

1: 1
2: 6
3: 3
4: 9
5: 6
Har ingen uppfattning: 0

15.   PBL-fallen var varierade och gav möjlighet att ta upp olika delar av kursen genom basgruppens egna
frågeställningar. 

 
Antal svar: 25 
Medel: 4,2 
Median: 4 

1: 0
2: 2
3: 2
4: 10
5: 11
Har ingen uppfattning: 0

16.   Genom granskningen av artiklar tränade jag och ökade min förmåga att ta till mig vetenskaplig litteratur.

 
Antal svar: 25 
Medel: 3,8 
Median: 4 

1: 0
2: 1
3: 7
4: 11
5: 5
Har ingen uppfattning: 1

17.   Hur relevant/givande för ditt lärande tycker du praktiken inklusive redovisningarna var med tanke på
kursmålen? 



 
Antal svar: 25 
Medel: 4,5 
Median: 5 

1: 0
2: 0
3: 3
4: 7
5: 15
Har ingen uppfattning: 0

18.   Hur relevant, väl upplagd och rättvis tycker du att hemtentan var?

Kursledarens kommentarer
Vi hade gärna sett fler svarande än de 55% vi fick på kursvärderingen, men är tacksamma för de som gjorde den. 

Överlag verkar studenterna nöjda med både kursen och momenten i den. Vi har fått bra kommentarer och "höga
poäng" på många delar i kursen. Kritiken kommer främst kring information kring studiebesök samt gruppstorlek i
olika moment. 

Något som lyfts i en kommentar var att det blev en del upprepning av föreläsarna. Vi har många olika föreläsare i
kursen vilket kan göra det svårt att få till den där perfekta röda tråden vi skulle vilja se. Detta är en nyttig kommentar
som vi tar till oss av och försöker förtydliga vad vi vill att respektive föreläsare tar upp. 

En del anser att kursinformationen varit svår att hitta eller kommit sent. Utöver vissa detaljer kring studiebesöken
som kunde kommit tidigare vet inte vi om vi håller med om detta. En del information har kommit ut nära inpå
moment, men det var så det var planerat eftersom ingen förberedelse skulle göras. Canvas är fortfarande ganska
nytt så vi håller också på att lära oss hur man bäst gör, vilket kan ha påverkat. Angående informationen om
studiebesök är det något vi försökte vara tydligare med i år och försökte förvarna om detta vid kursstart, men får
jobba vidare med det. I vissa fall kan det dock handla om att studiebesöksvärdarna behöver ändra något i sista
stund. 

Vi försökte förtydliga på vilka sätt kursens innehåll kopplar till hållbar utveckling, eftersom vi anser att det mesta i
kursen handlar om förutsättningar för hållbarhet. Detta har dock inte varit helt tydligt för alla så vi jobbar vidare med
hur vi kan tydliggöra detta ännu mer. 

Vi har fått väldigt spridda skurar på frågan om kursen berört ett genus- och jämställdhetsperspektiv. Vi har inte lagt
någon särskild vikt vid detta i kursen men vi har en spridd könsfördelning hos föreläsare och litteraturförfattare mm.
Vi ser över om det går att få med detta på ett annat sätt i kursen också. 

Examinationsuppgiften har överlag fått gott betyg och att den speglar kursens innehåll. 

Studiebesöken har varit väldigt uppskattade, vilket vi även fått höra under kursens gång, förutom Stenhammar där
studenterna kommenterade att det dels var långt att åka och dels svårt för alla att höra vad som sas mm. Vi har fått
liknande kommentarer förut men velat ha kvar Stenhammar i och med deras samarbete med SLU. Vi kommer dock
till nästa kurs se över detta och om något närmre alternativ finns. 

Uppgiften med att bedöma hägn på Furuviksparken har överlag varit uppskattad, särskilt att den var så tydligt
verklighetsförankrad, men att gruppstorleken var alldeles för stor. Det här håller vi helt med om och kommer ha
mindre grupper nästa år. Kommentarer om för stora grupper dök också upp i frågan om PBL och även där håller vi
med. Vi fick med kort varsel öka på antalet studenter på kursen vilket medförde att grupperna blev större än
förväntat. Vi kommer ta med detta i planeringen till nästa år så att grupperna blir mindre. 

Utöver gruppstorleken har arbetet med PBL återigen varit väldigt uppskattat, vilket det även varit från vårt håll. 

Även artikelgranskningen har varit uppskattad. Några har kommenterat att det var svårt att hinna med på slutet och
ett förslag var att lägga in en deadline på hälften av dem tidigare i kursen. Vi försöker jobba mer i den här kursen
med att kunna planera sin egen tid men eftersom det är en kurs i åk1 ser vi att det kan vara ett bra förslag med en
halvtidsdeadline. 

Praktiken var återigen väldigt uppskattad, i år verkar det dock ha varit något svårare än vanligt att hitta praktikplats



Praktiken var återigen väldigt uppskattad, i år verkar det dock ha varit något svårare än vanligt att hitta praktikplats
även om alla lyckades till slut. Det vi kommer se över till nästa år är återigen gruppstorleken, den här gången för
redovisningarna av praktiken. 

Överlag är detta en välfungerande kurs och vi fortsätter att slipa på detaljerna. 

Studentrepresentantens kommentarer
Helhetsintrycket av kursen var överlag ganska bra. Det främsta problemet som måga uppfattade var att
informationen till uppgifterna inte alltid var lätt att hitta och/eller kom ut relativt sent. Det försvårade i planeringen för
många studenter, och att ha en mer strukturerad planering av studiebesök och uppgifter redan från början skulle
vara att rekomendera till nästa kurstillfälle. Eftersom många moment planerades i takt med att kursen pågick så fick
man lätt känslan av att det var väldigt rörigt.

Vissa studenter kände inte att de examinationstillfällena som hölls gav en rättvis chans till att visa vad de lärt sig,
men generellt var de flesta studenter ganska nöjda även här.

Det var väldigt delade åsikter kring besöket på Stenhammar bland studenterna. Det är en bra bit att åka dit vilket
inte heller uppskattades av alla. Även kring artikelgranskningen rådde det delade åsikter, men i snitt tycker ändå de
flesta att manlärde sig av dem. Om kursen i framtiden skulle struktureras upp mer överlag så skulle nog många få
mer tid att lägga på artikelgranskningen och på så sätt slippa stressa med dessa på slutet av kursen samtdigt som
man har hemtentan.

Kontakta support: support@slu.se - 018-67 6600
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